
 

Fællesbestyrelsesmøde 
Mandag d. 20. 01. 2020 kl. 18.30 til 21.00 

 
 

Afbud:  Tina. Marie. ________________________________________________________ 
 

1. Godkendelse af dagsorden.  

Godkendelse af referat samt 

underskrift. 

 

 

2. Orientering: 

Formand 

Hellevad Børneunivers, SS, AJ 

Nyt fra personalet, GH, LC 

Diverse udvalg 
 

 

3. Status på elevtal pr. september. TI 

 

4. Budget 2020.  

 

 

5. Budget 2019 

 

6. Skolefoto 
Hvem skal vi bruge næste gang? 

 

7. Legepladsinspektion 
Kort status 

 

8. Principper 
For legeplads første behandling. Bilag vedhæftet 

 

9. Årshjul 
Fast punkt. Har vi tilføjelser. Bilag vedlagt 

 

 
 

 

 

Evt.:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ad 1. Godkendt og underskrevet 

 

 

Ad 2. TI: Der er netværksmøde for 

bestyrelsesmedlemmer d. 5. februar på Kliplev 

skole. Torben og Lone deltager. 

Bestyrelsen er også inviteret til arrangement 

”Hvad skal vi med skolen?” på Løjt skole. 

Skolelederforeningen og Aabenraa Lærekreds står 

for initiativet. 

 

Parkeringsudvalget: Foreløbig tegning og ideer 

fremlagt. Der skal søges byggetilladelse og der 

skal laves arkitekttegning. 

Legeplads (Parkour og svævebane): Referat af 

møde og undersøgelserne fremlagt. 

Fællesbestyrelsen sender et brev til kommunen, 

hvor vi påpeger de ringe parkeringsmuligheder vi 

har pga. for få pladser og dårlig belysning 

Vi inviterer til Stormøde med foreningerne i 

Hellevad by d. 20. februar, hvor vi prøver at 

samle alle de ideer der er i de forskellige udvalg. 

Facebook: Vi får sat et møde i værk med 

kommunen. 

SKS: To elever er flyttet til anden skole. 

PULTEN er lige så stille på vej til at fungere 

optimalt.  

AJ: Dagtilbudschefen har været og opmåle 

børnehaven ift. hvor mange børn vi er gearet til. 

LC: Vi får studerende Sabrina til februar i 7 uger. 

Vi har lavet en mindre strukturændring - vi har 

flyttet rundkreds til kl. 9.00.  

 

Ad 3. Status er at det ikke ser så tosset ud, men vi 

har stadig 16 % af vores skolesøgende elever i 

distriktet, der går i anden folkeskole. Vi er OBS 

på udviklingen 

 

 

Ad 4.  Budgettet for 2020 ser rimeligt ud. Der er 

dog stadig ukendte faktorer, der kan få 

indflydelse.  

 

 

 



Ad 5. Afsluttende budget gennemgået, og 

igen i år har vi gjort det rigtig godt.  

 

 

Ad. 6. Haaber tog rigtig mange gode 

billeder. Processen var noget rod. Vi 

evaluerer det med firmaet og giver dem en 

chance mere. 

 

 

Ad. 7. Rapporten gennemgået. Der er 

enkelte punkter der skal efterses og et 

enkelt legehus der er kasseret. 

 

 

Ad. 8. Vi har gennemgået princippet og 

fundet grund til enkelte ændringer. Tages 

op næste gang igen 

 

 

Ad. 9. Gennemgået 

 

 

 

 

 

 

Evt.:  

 

 

 

Næste møde: ______________________ 

Punkter til næste møde: Forretningsorden. 

Opsamling på stormøde med personale og 

bestyrelse i Hellevad Børneunivers. 

Rynkeby løbet? 


